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Idrottsnämnden Utdrag ur protokoll, fört vid 

sammanträde 2019-02-19, § 5 

  

  

   
 

 Tid Tisdagen den 19 februari 2019 kl. 16:00 – 16:15 
   

 Plats Eatery Luma Park, Lumaparksvägen 7, Hammarby Sjöstad 
   

 Justerat Måndagen den 25 februari 2019 

 

 

 

  

Karin Ernlund                                          Tobias Johansson           

  

Närvarande  

 Beslutande ledamöter: 

 Karin Ernlund (C), ordföranden  

Tobias Johansson (V), vice ordföranden  

 

Bo Sundin (M)  

Hugo Laigar (M)  

Daniele Fava (L)  

Anders Lindell (MP)   

Alexander Lindholm (S)  

Suhur Salahyusuf (S)  

Ulla Sjöbergh (S) 

Felicia Junger (V) 

  

 
Tjänstgörande ersättare: 

Mikael Sundin (M)                                                       för Nike Örbrink (KD) 

 
Ersättare:   

Karin Franck (M)  

Billy Östh (M) 

Camilla Bergman (L) 

Michaela Kotschack Thurn (MP) 

Elin Larsson (C) 

Hanna Nahman (S)   

Sandra Zuniga Michel (S)  

Moissis Nikolaidis (S) 

Lina Hultman (V) 

   

 
Tjänstemän: 

 Förvaltningschefen Marina Högland, Peter Ahlström, Carina Braun, 

Sophie Dahlberg, Camilla Hagman, Marie Norrberg, Susanne Olsson, 

Robert Sköld, Cecilia Solman, borgarrådssekreteraren Lisa Falk (C), och 

personalföreträdare Hasse Eriksson. 
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 § 5 
Verksamhetsberättelse 2018 för idrottsnämnden 
Dnr 01.02/1001/2018 
 
Beslut 

Idrottsnämnden beslutar enligt förvaltningens förslag: 

 

1. Nämnden godkänner förslag till verksamhetsberättelse för 

2018 inklusive bilagor och överlämnar den till 

kommunstyrelsen. 

 

2. Fordringar om 324 421 kronor nedskrivs enligt stadens 

regler för ekonomisk förvaltning. 

 

3. Nämnden begär ombudgetering till 2019 inom 

investeringsbudgeten för konstsnöspår i Ågesta om 3,2 

mnkr. 

 

4. Nämnden begär ombudgetering till 2019 inom 

investeringsbudgeten för latrintömningsstation vid Eriksdal 

om 1,2 mnkr. 

 

 
Handlingar i ärendet 

Idrottsförvaltningens tjänsteutlåtande från den 30 januari 2019. 

 

Nämndens behandling av ärendet  
 
Framlagda förslag till beslut  

 

Nämnden föreslår (se beslutet). 

 

 
Beslutsgång 

Ordföranden Karin Ernlund (C) finner att nämnden beslutar enligt 

förvaltningens förslag. 

 
Särskilt uttalande 

Särskilt uttalande lämnas av vice ordföranden Tobias Johansson (V) 

m.fl. samt Alexander Lindholm (S) m.fl. enligt följande: 

 

Under föregående mandatperiod dubblerade majoriteten 

investeringarna och började bygga ikapp lokalbristen. Vi ser hur 

våra satsningar resulterat i väl uppfyllda mål i 

verksamhetsberättelsen för 2018. Det handlar bland annat om ökad 

tillgänglighet för idrottsverksamhet till alla stockholmare och ökad 

simkunnighet.  

 

 



Sida 3 av 3 

 

 
 

 

Idrottsförvaltningen 

Box 8313 

104 20 Stockholm 
www.stockholm.se/idrottsforvaltningen 

 

 

 

Vi förutsätter att den nya majoriteten fortsätter på den inslagna 

vägen att satsa på de prioriterade grupperna för att locka fler 

ungdomar och tjejer till badhusen och idrottshallarna.  

 

Vi har också sett att det arbetet som gjorts har varit starkt 

bidragande till en ökad integration. Vårt arbete med att hålla ned 

kostnaderna för att kunna utöva sin idrott har varit framgångsrikt 

och minskat trösklarna för att kunna idrotta. Vi hoppas att även det 

arbetet fortgår så att fler unga kan engagera sig i idrott och motion. 

 

Nämnden har också uppnått de högt ställda miljömålen för köpt 

energi, årlig energiproduktion baserad på solenergi samt sänkt 

fjärrvärmeförbrukning. Vi har dessutom ökat tryggheten vid våra 

idrottsanläggningar.  

Budgeten visar även på ett litet överskott som, om möjligt, bör 

överföras till nämnden för 2019 års verksamheter och investeringar. 

Framför allt bör överskott på miljöområdet tillställas nämndens 

förfogande även framöver eftersom klimatfrågan är en av de 

viktigaste frågorna vi har att hantera. 

 

 

 

 

 

Vid protokollet 

Marie Norrberg 

 

 
 


